

des Règles du Conseil, et que copie de la présente résolution soit transmise à l'Architecte de la Ville.

16.—Soumise une communication de Maîtres Perron & Cie, concernant la requête de l'Union Coopérative des Laitiers de Montréal, adressée à la Commission des Chemins de Fer.

Sur proposition de M. le Commissaire McDonald, appuyée par M. le Commissaire Côté, il est

Résolu: De référer au Directeur du Bureau Municipal d'Hygiène et de Statistiques, pour rapport.

17.—(25687) Soumis le rapport du Département en Loi, sur l'enquête tenue par le Bureau, concernant la livraison de la pierre dans le quartier Mercier en 1914.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: De donner instructions à l'Ingénieur en Chef de faire des recherches selon l'avis du Département en Loi, pour découvrir quelles sont les personnes qui ont pesé les voyages de pierre aux différentes balances du quartier Mercier, durant l'année 1914, et par qui les billets de pesée à chaque balance ont été signés et fournis.

Il est, en outre,

Résolu: De donner instructions au Département en Loi de prendre des procédures civiles ou criminelles, selon son avis, contre les fournisseurs de la pierre sur la rue Hector, ainsi que sur la rue Lacordaire, le Bureau se réservant le droit de prendre des procédures contre le ou les fournisseurs sur d'autres rues.

18.—Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: D'autoriser le Député-Ingénieur en Chef et le Surintendant des Achats et des Ventes, à demander des soumissions pour l'achat de 1,500 tonnes d'asphalte.

19.—(29474) Soumise une communication, de l'Association "The Khaki League", demandant une subvention.

Sur proposition de M. le Commissaire McDonald, appuyée par M. le Commissaire Côté, il est

Résolu: De référer au Directeur de l'Assistance Municipale, pour rapport.

20.—Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: D'approuver les réquisitions suivantes:

Incendies: Nos 230, 231, 232, 233, 234, 235.

Hygiène et Statistiques: No 19.

Maladies Contagieuses: No 96.

Police: Nos 214, 215, 216.

Assistance Municipale: Nos 235, 239, 240, 241, 242, 243, 244, 245, 246, 247, 248, 249, 250, 251, 252.

Incinération: Nos 134, 135.

Impressions et Papeterie: No 54.

Aqueduc: Nos 802, 803, 804, 805, 806, 807, 808, 809, 810, 811, 812, 813, 814, 815, 816, 817, 818, 819, 820, 821, 822, 823, 824, 825, 826, 827, 828, 828½, 829, 829½.

Voirie (Division Nord): Nos 451, 454, 455, 456, 457, 458, 459, 460, 461.

Egouts (Division Ouest): No 70.

Voirie (Division Est): No 185.

Voirie (Division Ouest): No 137.

21.—Advenant midi, le Bureau procède à l'ouverture des soumissions reçues pour:

1° Pavages en béton asphaltique, de certaines rues;

2° Pour la construction d'une extension au pavillon des pompes de l'Avenue Papineau;

3° Pour la fourniture et la livraison des numéros de licences.

Les soumissions suivantes sont ouvertes en présence des parties intéressées:

and that a copy of the present resolution be transmitted to the City Architect.

16.—Submitted a communication from Messrs. Perron & Co., barristers, concerning the petition submitted by the Cooperative Union of Milkmen of Montreal to the Board of Railway Commissioners.

On motion of Commissioner McDonald, seconded by Commissioner Côté, it was

Resolved: To refer the same to the Medical Health Officer, for a report.

17.—(25687) Submitted a report from the Law Department, anent the investigation held by the Board concerning the delivery of stone in Mercier Ward, in 1914.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That the Chief Engineer be instructed to make inquiries, according to the advice of the Law Department, in order to find out by whom the stone loads were weighed at the different scales in Mercier Ward, during the year 1914, and by whom the weighing tickets at each scale were signed and furnished.

It was further

Resolved: That the Law Department be instructed to take civil or criminal proceedings, according to their advice, against the persons who supplied stone on Hector and Lacordaire streets, the Board reserving the right to take proceedings against the other supplier or suppliers on other streets.

18.—On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: To authorize the Deputy Chief Engineer and the Purchasing and Sales Agent to call for tenders for the purchase of 1,500 tons of asphalt.

19.—(29474) Submitted a communication from the Khaki League, asking for a grant.

On motion of Commissioner McDonald, seconded by Commissioner Côté it was

Resolved: To refer the same to the Director of Municipal Assistance, for a report.

20.—On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: To approve of the following requisitions:

Fire: Nos. 230, 231, 232, 233, 234, 235.

Hygiene and Statistics: No. 19.

Contagious Diseases: No. 96.

Police: Nos. 214, 215, 216.

Municipal Assistance: Nos. 235, 239, 240, 241, 242, 243, 244, 245, 246, 247, 248, 249, 250, 251, 252.

Incineration: Nos. 134, 135.

Printing and Stationery: No. 54.

Water: Nos. 802, 803, 804, 805, 806, 807, 808, 809, 810, 811, 812, 813, 814, 815, 816, 817, 818, 819, 820, 821, 822, 823, 824, 825, 826, 827, 828, 828½, 829, 829½.

Road (North Division): Nos. 451, 454, 455, 456, 457, 458, 459, 460, 461.

Sewers (West Division): No. 70.

Road (East Division): No. 185.

Road (West Division): No. 137.

21.—And at noon, the Board proceeded to open the tenders received for:

1° The laying of asphaltic concrete pavings on certain streets;

2° The erection of an extension to the pump building on Papineau avenue;

3° The supply and delivery of License Numbers.

The following tenders were opened in the presence of the interested parties: